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Dat de uitslag van de verkiezingen een verrassing was, is natuurlijk een understatement. 
Nooit eerder sinds de invoering van het lijstenstelstel voor de waterschapsverkiezingen is een 
par j nieuw met 9 zetels toegetreden in een waterschap. We feliciteren de BBB-frac e van 
harte met deze presta e.  

Ook de tweede nieuwkomer, de Par j voor de Dieren, feliciteren we met de entree in het 
waterschapsbestuur, met twee zetels. Dat verbleekt wellicht een beetje bij die negen van 
BBB, maar laten we niet vergeten dat ook dit een bijzondere presta e is. Dus van harte!  

Helaas betekent dit voor andere par jen een verlies, en in twee gevallen vertaalt zich dat 
zelfs in het verdwijnen van de par j: we gaan onze gewaarde collega's van de AWP en 50Plus 
missen. 

Wat mijn eigen frac e betre  ben ik blij met het behoud van onze vijf zetels, én met de 
vernieuwing binnen de frac e. We hebben een enthousiast team dat de komende jaren 
onder het frac evoorzi erschap van Esmée Pater aan de slag gaat met de uitdagingen waar 
het waterschap -elk waterschap- voor staat.  

Volgens Water Natuurlijk worden die uitdagingen door alle par jen onderkend: de 
klimaatverandering betekent zeker voor ons als waterschap, dat immers in de dagelijkse 
prak jk de gevolgen daarvan ondervindt, dat wij onze verantwoordelijkheid moeten nemen.  

Het gaat om waterveiligheid, nu maar ook in 2100,  
om de problemen rond droogte en de verminderende beschikbaarheid van water, waar we 
allemáál steeds meer de gevolgen van ondervinden: inwoners, ondernemers, agrariërs én 
natuur, 
het gaat om de biodiversiteit die steeds meer onder druk staat, wat voor het hele 
ecosysteem, -en dus ook voor ons als mens-, een bedreiging van ons voortbestaan kan 
betekenen,  
en het gaat om de waterkwaliteit. In Nederland is die door allerlei oorzaken slecht: te veel 
voedingsstoffen, bestrijdingsmiddelen, medicijn- en drugsresten, microplas cs, zwerfvuil.  

Als waterschap kunnen we veel van die problemen aanpakken, maar niet al jd oplossen, 
zeker niet in ons eentje. Meer dan ooit is samenwerking nodig: met andere overheden, met 
inwoners, met agrariërs en andere ondernemers in ons gebied. En dat begint met 
samenwerking in ons bestuur.  

Ik heb de afgelopen jaren mogen ervaren dat die samenwerking hee  geleid tot een 
evenwich g beleid, met realis sche ambi es die passen bij dit waterschapsgebied. Dat 
begint met luisteren naar elkaar, op een construc eve manier het gesprek aangaan, en 
vooral: zoeken naar wat ons bindt.  

Gaat dat vanzelf? Een retorische vraag. Nee, natuurlijk niet. Het schuurt soms, het is soms 
ingewikkeld. Maar ook de afgelopen periode is het gelukt om gezamenlijk stappen naar 
breed gedragen oplossingen te ze en. De Watervisie 2030 en het waterbeheerprogramma 
(WBP) zijn daar goede voorbeelden van, en bieden wat Water Natuurlijk betre  ook voor de 
komende jaren het uitgangspunt voor ons handelen.  



Dat we tot die resultaten zijn gekomen, is dankzij die samenwerking op basis van respect en 
vertrouwen, en dankzij de goede persoonlijke verhoudingen die niet werden verstoord door 
de verschillen van inzicht en het soms best stevige debat. Die bestuurscultuur is helaas niet 
overal meer de norm, maar Water Natuurlijk hoopt dat het ons óók de komende vier jaar 
lukt om op een respectvolle manier het met elkaar oneens te kunnen én mogen zijn, en dat 
we in gesprek met elkaar tot de goede besluiten kunnen komen.  

Uiteindelijk wil iederéén een veilige en fijne omgeving om in te wonen, te werken en te 
recreëren. Als Water Natuurlijk voelen wij in elk geval de verantwoordelijkheid om daaraan 
de komen jaren te blijven werken in ons mooie waterschap. 

 


